
Dagsorden – Bestyrelsesmøde Bordtennis Danmark   

    

Dato: 22. oktober 2024  

  

Deltagere: Henrik Vendelbo (HV - mødeleder), Martin Ljung Christensen (MLC), Sune Bøndergaard Røjkjær 

(SBR), Christian Fredensborg Jakobsen (CFJ), Pia Toelhøj (PT)    

Puk Kirkeskov Hvistendal (PKH - referent)  

  

1. Nyt fra formanden   

• ETTU kongres:   

• NETU møde  

• EM  

  

ETTU kongres i sidste uge, hvor der ud over valg til diverse udvalg ikke var det store på programmet. 

Portugisiske Pedro Moura, der siden Ruslands invasion af Ukraine har været fungerende præsident blev 

valgt til præsident efter kampvalg mod Ungarns præsident Imre Kovacsics. Stemmerne var 35 - 19.   

  

HV stillede selv op til ETTUs repræsentant i ITTF Council, hvor ITTFs bestyrelse bl.a. rådgives om regel- og 

turneringsændringer mv. Desværre var der behov for flere stemmer end de 19, som det blev til og det blev 

således ikke valg. Minimum 6 stemmer skulle have været flyttet fra anden kandidat til HV før det var 

lykkedes.   

  

Der var også et NETU møde i Linz - god energi omkring strategisk sammenhold omkring afstemninger i 

ETTU. Ligeledes gode drøftelser om afholdelse af vores mesterskaber. Og sidst men ikke mindst havde Puk 

en god præsentation af Sukiru Challenges. Vores naboer tog godt imod præsentationen og vi fortsætter 

dialogen om et samarbejde. 

  

Vi havde også møde med Stupa. Indisk virksomhed der er godt på vej ind hos mange nationer i forhold til 

Turnerings- /medlems systemer og meget andet. Puk arbejder videre med dette, da vi står overfor skifte.  

  

Sportsligt var det ikke helt oppe at ringe, men det var positivt, at damespillerne gjorde deres indtog på den 

internationale scene med et par gode sejre.   

  

  



2. Økonomi   

• Midtvejsrevision – Bordtennis Danmark har midtvejsrevision med EY den 19. november. Vi forudser 

ingen udfordringer i processen.  

• Status realiserede tal vs. budget 2024 – vi holder budget og er i +45.000. Dog gøres der opmærksom 

på at følgende kan have indflydelse:  

1. U-solgte Sukiru kit – manglende fortjeneste på ca. 30.000  

2. BAT 60+ turnering i Jylland er på nippet til at blive aflyst. Kan have økonomisk konsekvens. Der 

arbejdes videre på en løsning.   

3. Bordtennis Festival.   

  

3. Budget 2025  

• Takstblad justeringer – forslag blev drøftet. Tilpasninger deles med ledergruppen på budgetmøde 9. 

november i Fredericia.  

• Budget udkast – administrationens forslag blev gennemgået og justeret til  

• Budgetønsker – administrationens forslag blev gennemgået og tages med til drøftelse med 

ledergruppen.  

• Mulige modeller for klubkontingent; Bestyrelsen ser, at BAT 60+ segmentet er stigende og ønsker at 

se på en billigere model for de spillere, som udelukkende spiller i klubregi og ikke deltager i nogle 

turneringer. Bestyrelsen diskuterede modellerne og for/imod. Resultatet deles på budgetmøde.  

• Sponsornyt: PKH og CFJ gav en opdatering  

• Gennemgang af program for budgetmøde – drøftet udkast  

  

4. Kommunikations strategi med Kresten – punktet flyttes til ledergruppemøde  

• Vi har som en del af sponsoratet været i en proces med KSJ kommunikation om en kommunikations 

strategi for Bordtennis Danmark. Vi fremlægger overordnet udkast for bestyrelsen.  

  

5. Bordtennis Venner  

• Bordtennis Venner har forespurgt, om Bordtennis Danmark vil varetage administrationen af 

økonomien. Der har været afholdt 2 møder med Vennerne, som også har accepteret umiddelbare 

retningslinjer omkring håndteringen af økonomien. Vennerne vil fortsat agere ud fra deres 

retningslinjer.  

• Bestyrelsen besluttede at give Vennerne lignende rammer som Carstensens Fonden mod mindre 

betaling. Der skal udarbejdes et kommisorium/ en aftale for samarbejdet.  

  



6. Nyt fra kontoret  

• Bordtennis Festivallen: vi har gode indikationer fra rigtig mange klubber – stadig lidt trægt med 

tilmeldinerne, som normalt kommer i sidste øjeblik. For nuværnede har vi følgnede tilmeldinger:  

▪ Funcamp: 85   

▪ DM rating/ Bat 60+ ialt 71 ud af 128  

▪ DM rating søndag ialt 73 ud af 128 pladser  

▪ Juniortræner – udsolgt med 15 deltagere  

▪ Dommer kursus: 8 kursister  

▪ Dommer seminar: 18 deltagere  

  

• BAT 60+ turneringen: Vi har haft udfordringer med planlægningen af denne grundet AP og Trantos 

stop, som har overbelastet organisationen. Derfor har der specielt i Jylland været utilfredshed med 

BAT 60+ turneringen. Vi arbejder på løsninger men må også se i øjnene, at vi ikke kan gøre alle 

tilfredse og at de frivillige gør deres absolut bedste for at løse udfordringerne.  

(Efterfølgende status 24. oktober: Bat60+ turnering Vest er ordnet)  

• Landstræner Linus Mernsten tager på studietur i efteråret. Det er delvis arbejde/ferie/orlov. Linus er 

retur i januar. I mellemtiden overtager Hasse (kinesisk træner) træningen i Brøndby. Linus’ studietur 

er støttet af DIF og vi laver PM på det snarest.  

• John Sabalic vil fremover skrive om Danmarksturneringen. Bestyrelsen bakkede op om dette og det 

er dejligt, at vi igen kan promovere turneringen til det danske bordtennisfolk. Nyhed kommer i 

denne uge op til næste spillerunde.  

• Dommere er nu påsat i DT  

  

7. Eventuelt  

• Bestyrelsen beslutter at MC tager møde vedr. Sukiru og får lavet strategiplan for hvad og hvordan vi 

skal bruge/udvikle det fremadrettet. Mødet skal være i efteråret 2024  

• Der er kommet en henvendelse om diversitet ift. Transkønnede. Formanden svarer på denne efter 

dialog med MC., der har siddet i DIF’s diversitets gruppe.   

  

  

  

   

  



  

  

 


